
OBČINA DIVAČA 
OBČINSKI SVET 
ODBOR ZA GOSPODARSTVO  
IN OKOLJE 
 
Datum, 05.01.2017 
 

Z A P I S N I K 
 

15. seja Odbora za gospodarstvo in okolje, ki je bila v četrtek, dne 05.01.2017 v prostorih 
občine Divača, z začetkom ob 16.00 uri. 
 
PRISOTNI NA ODBORU: 
- ŠKAMPERLE DRAGO – predsednik odbora, 
- PREMRL JERNEJ – član odbora, 
- PRELC MARTIN – član odbora, 
- SUBIČ DOBRIVOJ – član odbora, 
- ALEŠ FRANETIČ – član odbora 
- ALENKA TROBEC LUKIN – občinska uprava, 
- ALENKA KOVAČIČ – občinska uprava 
- NATAŠA MACAROL – občinska uprava 
- VESNA PAVLOVČIČ – občinska uprava 
 
DNEVNI  RED: 

1. Obravnava proračuna Občine Divača za leto 2017. 
2. Pobude in vprašanja.   
 
 
Predsednik odbora je predlagal spremembo dnevnega reda, in sicer: 
 
1. Obravnava proračuna Občine Divača za leto 2017. 
2. Spremembe in dopolnitve Odloka o pristojnostih in nalogah  KS v občini 

Divača. 
3. Pobude in vprašanja.   
 
Člani odbora soglasno potrdijo spremenjen dnevni red. 
 
AD1)  
Vesna Pavlovčič seznani člane odbora s predlogom proračuna za leto 2017. Na predlog 
proračuna za leto 2017 steče razprava, po koncu katere je bil sprejet naslednji sklep: 
 
SKLEP: 
Člani odbora za gospodarstvo in okolje potrdijo predlog proračuna za leto 2017 z 
vsemi pripombami, ki so bile podane na zadnji seji odbora za finance, ki je bila dne 
04.01.2017.  
 
Na predlog proračuna podajo še dodatne pripombe: 
- V proračun za leto 2017 se doda postavko ureditev BAJERJA. Ureditev Bajerja 

poteka v dveh fazah (v letih 2017-2018 in leta 2019) in kot taka se tudi prijavi na 
LAS projekt. 

- Preveri se možnost zaposlitve javnega delavca preko Razvojnega centra 
Divača. 



- Podan je predlog, da se v Gornjih Vremah in pri kalu v Famljah postavijo 
otroška igrala. Glede postavitve igral pri večstanovanjski stavbi na naslovu 
Famlje 3 so člani odbora mnenja, da je najprej potrebno urediti ostale zadeve 
(barake, vrtove ... ). Potreben bi bil tudi pogovor s stanovalci, eventualno bi bilo 
mogoče skupaj z ureditvijo LIV-a predvideti tudi možnost postavitve otroških 
igral v naslednjih letih. 
 

AD2) Alenka Kovačič predstavi predlog sprememb in dopolnitev Odloka o pristojnostih in 
nalogah KS v Občini Divača. Pove, da je bila pobuda za spremembo Odloka podana s 
strani KS Divača, nato pa so bili k oddaji predlogov pozvani tudi predsedniki ostalih KS v 
Občini Divača. Predloge, ki se nanašajo na spremembe v upravljanju z nekaterimi 
nepremičninami, je podala le še KS Vreme, ostale KS predlogov niso podale. Predlaga, 
da se dodatno v Prilogi 2 – Seznam javnih površin pod točko 4. KS VREME v tabeli črta 
besedilo pod zaporedno št. 4 (*20/1, 2463 – Škoflje, Okolica vaškega doma Škoflje). 
 
SKLEP: Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o pristojnostih in nalogah KS 
v Občini Divača se sprejme v predlagani obliki, s predlaganim popravkom  v 
Prilogi 2 – Seznam javnih površin. 
 
AD 3)   
S strani strokovne službe občinske uprave je podana informacija o poteku priprave OPN 
Občine Divača. 
 
Člani odbora podajo naslednje pobude, predloge: 
Martin Prelc: Predlaga, da bi se vodovod proti pokopališču in cerkvi Marijinega 
Vnebovzetja v Vremski dolini uredil z lastnim delom prostovoljcev, občina pa naj bi pri 
tem financirala samo material in asfalt. 
 
Jernej Premrl: Predlaga postavitev hitrostnih ovir pri igrišču v Senožečah. Na ta predlog 
podaja Martin Prelc drugačno rešitev, in sicer da se na omenjenem mestu postavil 
merilec hitrosti. 
 
Jernej Premrl: Predlaga sanacijo obstoječih rešetk pri tekstilni tovarni v Senožečah in v 
Lažah pri hišni št. 14. 
 
Dobrivoj Subič: Predlaga sanacijo pokrovov jaškov na Kajuhovi ulici. Pove, da je bila 
podana reklamacija, vendar ni izboljšav. 
 
Dobrivoj Subič: Opozarja na vedno več primerov prekoračitve hitrosti v naseljih. 
Predlaga, da se pozove redarsko službo, da izvede več kontrol na posameznih delih v 
občini Divača. 
 
Skupna pobuda: Preveri se možnost in smotrnost ustanovitve režijskega obrata. Rok: 
maj 2017. 
 
Seja je bila zaključena ob 17.30 uri. 
 
Zapisali:  

 Alenka Kovačič (točka 2) 

 Nataša Macarol (točka 1, 3) 
Predsednik odbora: 

         Drago Škamperle, l.r. 


